



Mr. Binlei Zhang

Analyst, ICWISE

张彬磊先生

芯谋研究研究副总监

Mr. Binlei Zhang had worked in SMIC, HLMC, NSI, engaged in below 28nm advanced technology and 90nm+ special technology. In the beginning of 2021, join ICWISE. On the one hand, he had participated in the writing of semiconductor industry development plans in capital cities such as Hefei, Wuhan and Chengdu; On the other hand, he provided semiconductor related consulting services for international companies such as Intel, Tokyo Electronics, Bosch and ST; At the same time, he provided industry reports or consulting services for leading domestic semiconductor companies such as SMIC, Huahong Group, NAURA and ACM.

张彬磊先生曾在就职于中芯国际、华力微电子、中芯宁波, 从事 28nm 及以下先进工艺和 90nm 以上特殊工艺的研发工作和市场研究。2021 年加入芯谋研究, 一方面先后参与合肥、武汉和成都等省会城市的半导体产业发展规划撰写; 另一方面为英特尔、东京电子、博世、意法半导体等国际公司提供半导体相关咨询服务; 同时还为中芯国际、华虹集团、北方华创、盛美等国内半导体领域头部企业提供产业报告或者咨询服务。